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No 3044. AUTRICHE : DRCLARATION' D'ACCEPTATION
DES OBLIGATIONS CONTENUES DANS LA CHARTE DE
L'ORGANISATION DES NATIONS UNIES. VIENNE, 6
AOOGT 1952

D9CLARATION

Au nom du Gouvernement de la R~publique d'Autriche, j'ai l'honneur
de d~clarer que 'Autriche accepte par la pr~sente, sans aucune reserve, les
obligations de la Charte des Nations Unies et prend l'engagement solennel
de remplir fidlement chacune des dispositions de cette Charte A partir du
jour oii elle deviendra Membre de l'Organisation.

Vienne, le 6 aoeit 1952

(Signi) Karl GRUBER

Ministre f~d~ral des affaires 6trangres

Pr~sentde au Secr6taire gfndral de l'Organisation des Nations Unies le 13 aoilt 1952. L'Au-
triche a dt6 admise dans I'Organisation des Nations Unies aux termes de la r6solution 995 (X),
adopt6e par 'Assembl6e g6n6rale "X sa 555 e seance pl6ni~re tenue le 14 d6cembre 1955.
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[TRANSLATION - TRADUCTION]

No. 3044. AUSTRIA : DECLARATION' OF ACCEPTANCE
OF THE OBLIGATIONS CONTAINED IN THE CHARTER
OF THE UNITED NATIONS. VIENNA, 6 AUGUST 1952

DECLARATION

On behalf of the Government of the Republic of Austria, I have the
honour to declare that Austria hereby unreservedly accepts the obligations
of the Charter of the United Nations and solemnly undertakes to comply
faithfully with all the provisions of the Charter from the day on which it
becomes a Member of the Organization.

Vienna, 6 August 1952

(Signed) Karl GRUBER

Federal Minister of Foreign Affairs

Presented to the Secretary-General of the United Nations on 13 August 1952. By resolution
995 (X) adopted by the General Assembly at its 555th plenary meeting, on 14 December 1955,
Austria was admitted to membership in the United Nations.


